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Vragen van het lid Voortman (GroenLinks) aan de staatssecretaris van 
Veiligheid en Justitie over asielvergunningen aan alleenstaande minderjarige 
asielzoekers (ingezonden d.d. 1 juli 2013). 

Vraag 1
Hoeveel asielvergunningen zijn in 2012 en de eerste helft van 2013 afgegeven 
aan alleenstaande minderjarige asielzoekers (amv’s) in de algemene 
procedure, in de verlengde asielprocedure en na een beroepsprocedure? Kunt 
u uw antwoord per categorie specificeren? 

Vraag 2
Hoeveel vergunningen zijn in 2012 afgegeven aan amv’s? 

Vraag 3
Op welke manier wordt rekening gehouden met het belang van het kind in de 
asielprocedures van de amv’s? 

Vraag 4
Indien deze gegeven niet geregistreerd worden, bent u bereid dat in de 
toekomst wel te doen zodat zowel u als de Kamer over deze gegevens 
kunnen beschikken? Zo nee, waarom niet?

 
 
 
 
kv-tk-2013Z13770
’s-Gravenhage 2013 Tweede Kamer, vergaderjaar 2012–2013, Vragen


